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Porządek  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej Nr 1/06 w dniu  21 grudnia 
2006 r. – godz. 10 00 

 
1. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady w dniu 22-12- 2006 r 
2. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 
 

Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Wiesław Kurowski  – 
Przewodniczący Komisji, przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy cały skład Komisji. 

 
 

Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
 
 

Przewodniczący Komisji   poddał pod głosowanie w/w 
porządek obrad . 
 

 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie  przyjęła w/w 
porządek obrad . 
 
 

 
Ad. 1. Komisja z aopiniowała następujące  proj. uchwał pod 

obrady Rady.  
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- proj. uchwały w spr. zatwierdzenie taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 
 
 
W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 
 
Wiesław Kurowski Przewodniczący Komisji 
- przedstawił opinie poszczególnych Komisji Rady w spr. stawek tj. 
Komisja Rozwoju i Komisja Rolnictwa 
Taryfa I: 
- woda 3,25 zł za 1 m 

3  wody netto 
- ścieki 3,40 zł za 1 m 

3 
 ścieków netto 

Taryfa II. 
- woda 1,42 zł za 1 m 

3  wody netto 
- ścieki 3,02 zł za 1 m 

3 
 ścieków netto 

Komisja Edukacji 
Taryfa II. 
- ścieki 3,00 zł za 1 m 

3 
 ścieków netto bez dopłaty z budŜetu gminy 

Pozostałe zapisy uchwały jak wyŜej. 
 
 
Małgorzata Mikołajczak – Paszczyk 
- przedstawiła stawki za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków obowiązujące  w gminach ościennych 
 
 
Członek Komisji Andrzej Zawada 
- wnioskuję o pozostawienie stawek na poziomie roku ubiegłego bez 
dopłaty z budŜetu gminy tj. taryfa II – ścieki – 3,00 zł bez dopłaty z 
budŜetu gminy 
   
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek 

radnego Andrzeja Zawady. 
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Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  2 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów 
podjęła  w/w wniosek. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały z uwzględnieniem wniosku radnego Andrzeja Zawady. 
 

 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
 
 
 
- proj. uchwały  o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2006 r oraz w spr. zmian w budŜecie 
gminy 2006 r. 
 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały 
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Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
 
- proj. uchwały w spr. odwołania Skarbnika Gminy Ustka 
 

 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  2 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  1 
 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zaopiniowała pozytywnie  w/w proj. uchwały. 
 
 
 
- proj. uchwały w spr. emisji obligacji Gminy Ustka oraz 
zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 
 
 
Członek Komisji Andrzej Zawada 
- na Komisji Edukacji poprosiłem Panią Skarbnik by na dzisiejsze 
posiedzenie przygotowała   zestawienie  wymagalności na dzień 29, 
30 i 31 grudnia 2006 r. Pani Skarbnik  powiedziała, Ŝe jest to kwota  
min. 900 tyś zł , lecz  moŜe się zmienić i dlatego chce zabezpieczyć 

kwotę 2 mln zł. 
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Maria Dukat  
- nie mam tego zestawienia, które miała Pani Skarbnik 

przygotować. Wcześniej było robione takie zestawienie.  
Następnie poinformowała Komisję o zobowiązaniach  Urzędu. 
 
 
Członek Komisji Wacław Laskowski 
- zgodnie z kolejnym proj. uchwały dot. przejęcia przez Panią 

obowiązków Skarbnika  zapytuję,  czy Pani zdaniem zaciągnięcie 
tych obligacji jest na obecną chwilę niezbędne i jest jedynym 

rozsądnym rozwiązaniem w obecnej sytuacji 
 
 
Maria Dukat  
- uwaŜam, Ŝe w obecnej sytuacji zaciągnięcie obligacji jest 
słusznym rozwiązaniem. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów   
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
 
 
Radny Andrzej Zawada  
– pomimo wysłuchania wyjaśnień Pani inspektor , wstrzymałem się 

od głosowania nad w/w proj. uchwały  z jednego powodu -  nie 
otrzymałem pisemnego zestawienia wymagalnych zobowiązań, 

które miała przekazać Pani skarbnik 
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- proj. uchwały w spr. powołania pełniącego obowiązki 
Skarbnika Gminy Ustka 

 
 

Członek Komisji Wacław Laskowski 
- jest przygotowany proj. budŜetu na 2007 r. Proszę powiedzieć w 
Pani ocenie ,w jakim stopniu jest Pani kompetentna by ze swojej 
strony przedstawić proj. budŜetu  i   dokonać w nim wszelkich  

zmian  
 
Maria Dukat  
- na obecną chwilę musze powiedzieć, Ŝe nie przykładałam się do 

proj. budŜetu z uwagi na pełnioną inną funkcję pracy. Proj. budŜetu 
był opracowywany przez Panią skarbnik w porozumieniu z 
poszczególnymi wydziałami. Ja będę musiała się zapoznać z proj. 

budŜetu. Jako księgowa budŜetowa mam tyle pracy, Ŝe na dzień 

dzisiejszy nie jestem przygotowana do tego tematu 
 
Członek Komisji Wacław Laskowski 
- reasumując, obecnie przygotowany proj. budŜetu jest Pani 

nieznany. Przejmując obowiązki skarbnika z dniem 1 stycznia 
zacznie się Pani zapoznawać z proj. budŜetu. 
 
Maria Dukat  
- wcześniej nie wiedziałam, Ŝe mam pełnić obowiązki skarbnika i 

nie zajmowałam się tym tematem.  
 
Członek Komisji Andrzej Zawada 
- czy moŜe Pani nam złoŜyć taką deklarację, Ŝe nie powtórzy się 

sytuacja jaka miała miejsce przy zatrudnieniu poprzedniej Pani 
skarbnik. Wówczas Urząd musiał przez jakiś czas ponosić koszty 

na przyuczenie Pani skarbnik. Czy Pani będzie sama pełniła tę 

funkcję , czy będzie Pani prosić Panią Wójt o zatrudnienie kogoś 

poniewaŜ nie da sobie Pani rady.  
 
Maria Dukat  
- na pewno będę chciała korzystać z pomocy byłej Pani skarbnik 

Pani Cieślik. 
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Członek Komisji Andrzej Zawada  
- czy pomoc ta będzie na zasadzie przyjacielskiej , koleŜeńskiej , 

czy umowy o pracę 
 
Maria Dukat  
- nie wiem czy umowy o pracę. Na pewno jakaś byłaby odpłatność . 
Nie czuję się na sile, aby w chwili obecnej, samej podołać tej 

funkcji. Mam duŜo swojej pracy jako księgowej, a zwłaszcza, Ŝe 

jest koniec roku i naleŜy zamknąć rok budŜetowy. Ponadto  w 
Urzędzie jest kompleksowa kontrola RIO co równieŜ wiąŜe się z 

dodatkowymi obowiązkami pracy.  
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały 
 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  2 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  1 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów   
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
 
 
 
- proj. uchwały w spr. zmiany  Statutu Gminy Ustka 
 
 
Członek Komisji Marian Korbiel 
- zbyt szybko dokonywana jest zmiana Statutu .  Proponuję 
poczekać  z  wykonaniem uchwały i  zawiesić ją do czasu 
zakończenia prac nad projektem budŜetu na 2007 rok  
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Członek Komisji Andrzej Zawada 
- mnie interesują dwa wątki w uzasadnieniu , które nie są zbieŜne 

ze sobą.  Przewodniczący Rady zaproponował by zmniejszyć ilość 

Komisji Rady i w związku z tym została powołana Komisja 
Statutowa i to dokonała. W uzasadnieniu Pan Przewodniczący 

podał wyraźnie, Ŝe ze względów ekonomicznych. Natomiast 

Przewodniczący Komisji Statutowej mówił o czym innym – o 
organizacji pracy. Czym innym jest organizacja pracy, a czym 
innym kalkulacja  ekonomiczna. Jestem zwolennikiem by zaczekać 

do czasu, kiedy będzie omawiany proj. budŜetu na 2007 r  MoŜna 

równieŜ do 2/3 zmniejszyć wysokość diet za posiedzenia Komisji.   
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek 
radnego Mariana Korbiela 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek.  
 
 

 Członek Komisji Andrzej Zawada 
- wnioskuję o pisemne przedstawienie informacji na Komisję  przez 
Przewodniczącego Rady Gminy -  jaki jest zakres czynności i 
kompetencji  Wiceprzewodniczących Rady Gminy. Jakie względy 
faktyczne powodują, Ŝe musimy mieć dwóch wiceprzewodniczących 
Rady Gminy.   

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek 
radnego Andrzeja Zawady. 
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Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  1 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  3 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
podjęła wniosek radnego Andrzeja Zawady. 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały z uwzględnieniem wniosku radnego Mariana  
 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  2 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  1 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów   
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
 
 

 
Ad. 2. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 

Sprawa wezwań dotyczących uchylenia niŜej 
wymienionych  uchwał: 
 
1. Nr XXXVIII/365/2006 Rady Gminy Ustka z dnia 29 września 2006 r w 

spr. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części terenów połoŜonych w okolicy 
miejscowości  Duninowo – Pęplino w Gminie Ustka 
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2. Nr XXXVIII/384/2006 Rady Gminy Ustka z dnia 29 września 2006 r w 
spr. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla lokalizacji Parku Wiatrowego Nr 2 w m. 
MoŜdŜanowo, Starkowo w gminie Ustka 

 
 
 Małgorzata Mikołajczak – Paszczyk 

 - wyjaśniła, iŜ  po  zakończeniu kadencji Rady  wpłynęły do Biura 
Rady wezwania o uchylenie w/w uchwał.  Pan Wójt poinformował 

zainteresowanych, iŜ z dniem 27 października skończyła się 

kadencja Rady Gminy . Do czasu ukonstytuowania się nowej Rady 

Gminy, wybranej w wyborach samorządowych w dniu 12 listopada 

2006 r sprawa wezwań dotyczących zmiany w/w uchwał pozostanie 

bez odpowiedzi.  
 Po przedstawieniu opinii poszczególnych Komisji Rady, na Sesji 
zostanie wypracowane Stanowisko Rady w tej sprawie. Na 
podstawie tego stanowiska zostanie udzielona odpowiedź 

zainteresowanym osobom. 
 Przewodniczący Rady Gminy zwraca się do Komisji o  zajęcie  
stanowiska w spr.  w/w uchwał. 

 
 
  Członek Komisji Andrzej Zawada 

 - czy musimy czekać by Sąd rozstrzygnął sprawę. Czy mamy 

podstawę sądzić, Ŝe jednak naruszono interes prawny tych osób. Na 
ostatniej Sesji był Pan Sołtys z MoŜdŜanowa i jego zdaniem zostały 

naruszone izolinie. Czy my jesteśmy zobligowani terminem, Ŝe  

musimy zająć stanowisko dzisiaj. 
 
 

Małgorzata Mikołajczak – Paszczyk 
- wszystkie procedury zostały dochowane. Ten plan wyznacza 
obszar, na którym moŜemy lokalizować wiatraki, a nie konkretne 

lokalizacje. Izolinie, które są  dot.  konkretnych lokalizacji. Moim 
zdaniem te ustawienia, które są i ta izolinia, która jest, nie narusza  
interesu prawnego Sołtysa. Komisja musi zająć stanowisko w tej 

sprawie z uwagi na upływający termin 
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Członek Komisji Andrzej Zawada 
- wnioskuję by Komisja mogła zająć stanowisko w obecności 
zainteresowanych mieszkańców i po wysłuchaniu stron. By nie 
naruszać budŜetu gminy spotkanie moŜe odbyć się w godzinach 
popołudniowych.  Zrezygnować z diet. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  1 
Przeciw   -  2 
Wstrzymało się  -  1 
 
 
W wyniku g łosowania Komisja większością głosów   nie 
podjęła w/w wniosku. 
Wniosek radnego Andrzeja Zawady nie uzyskał 
wymaganej większości głosów. 
 
 
Przewodniczący Komisji Wiesław Kurowski 
- poddał pod głosowanie następujące stanowisko 
 
- Komisja wnioskuje by nie uchylać  w/w uchwał. Sprawę 
rozstrzygnie Sąd. 

 
 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 
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W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zajęła stanowisko jak wyŜej. 

 
 

Komisja przyjęła do wiadomości treść następującego  
pism a: 

 
1. Pismo Pani Wójt do Regionalnej Izby Obrachunkowej 
z prośbą o  wydanie opinii w spr. moŜliwości spłaty 
zadłuŜenia z tytułu obligacji komunalnych przez Gminę 
Ustka 

 
 
 Przewodniczący Komisji Wiesław Kurowski przedstawił 

następujące pismo: 
 

 
 Urząd Gminy Postomino 
 - dot. zaproszenia do wzięcia udziału w X Noworocznym Halowym 

Turnieju Piłki NoŜnej o Puchar Wójta Gminy Postomino , który 

odbędzie się w dniu 8 stycznia 2007 r 
 
 

Komisja desygnuje do udziału w w/w Turnieju radnych: 
Mariana Korbiela, Andrzeja Zawadę, Wiesława 
Kurowskiego.  

  
 
 Członek Komisji Andrzej Zawada 

 - wnioskuję by wszelkie zaproszenia z zakresu sportu i turystyki , 
które będą dotyczyły udziału radnych naleŜy kierować na 
poszczególne  Komisje Rady. 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek 
radnego Andrzeja Zawady. 
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Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek.  

 
 
  Przewodniczący Komisji Wiesław Kurowski 

 - zapropono wał kandydaturę radnego Wacława  
Laskowskiego na  Wicep rzewodniczącego Komisji 
 
Radny Wacław  Laskowski wyraził zgodę. 

 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 
kandydaturę  radnego Wacława Laskowskiego na 
Wiceprzewodniczącego  Komisji.  

 
 

Głosowało   -  3 
 

 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie dokonała 
wyboru :  
 

Wiceprzewodniczącego Komisji 
Radnego Wacława Laskowskiego 

 
 Radny Wacław Laskowski nie brał udziału w głosowaniu. 
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Członek komisji Andrzej Zawada 
- kiedy wpłynęło zawiadomienie  z Sądu Rejonowego w Słupsku o 
zajęciu konta  
 
Antonina Bartoszek 
- w dniu 11 grudnia Komornik Sadu Rejonowego  zawiadomił 

Urząd o zajęciu wierzytelności gminy na rzecz „BETY – STYL”  i 
zajął konto gminy. W dniu 15 grudnia od Komornika wpłynęły dwa 

zawiadomienia o wpisanie egzekucji do głównych Ksiąg 

Wieczystych Nr 65031 – Przewłoka i Nr 36515 Dębina.   
W międzyczasie była  prowadzona   sprzedaŜ mienia . W dniu  30 
listopada odbył się przetarg na sprzedaŜ działek w m. Przewłoka z  
Księgi Wieczystej Nr 65031, z której nie moŜna było dokonać 

obrotu z uwagi na to, iŜ była wpisana egzekucja.. Po wyjaśnieniu z 

Komornikiem otrzymałam postanowienie  o umorzeniu egzekucji 
na obie Księgi -  w Przewłoce i Dębinie. W dniu 14 listopada 
Komornik pobrał naleŜność z konta  gminy dla „BETY – STYL”  .   
 
 
Członek Komisji Andrzej Zawada 
- w dniu 11 grudnia przyszło zawiadomienie i w tym dniu nastąpiło 

zajęcie środków z konta. Czynności Komornika wyniosły ok. 40 tyś 

zł. Czy fizycznie wiedzieliśmy wcześniej , Ŝe będziemy musieli 

zapłacić czy oddać działki. Czy mieliśmy moŜliwość uniknąć 

zapłaty takiej kwoty Komornikowi 
 
 
Antonina Bartoszek 
- w tej sprawie naleŜałoby zapytać Radcę Prawnego, która była na 
rozprawie w Gdańsku.  
  
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji 
o godz. 11 45 

 zamknął obrady Komisji . 
 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
 
  Protokołowała                           Przewodniczący Komisji 

       
GraŜyna Frankiewicz                        WIESŁAW  KUROWSKI 


